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Z dopalaczami walczą niemal wszystkie służby mundurowe w kraju. W dobie
powszechności tych środków, Policja chce trafić do najbardziej narażonych na to zjawisko.
Czy dopalacze są bezpieczną i legalną alternatywą dla narkotyków? Na to pytanie
próbowali odpowiedzieć Policjanci na spotkaniach z gimnazjalistami szkół w Ustroniu

W Gimnazjum nr 1 oraz w Zespole Szkół ZDZ w Ustroniu odbyły się prelekcje poświęcone tematyce „dopalaczy”. To
zjawisko niesie ze sobą wiele poważnych zagrożeń.

- Na pojawiające się pytania: Co to właściwie są „dopalacze”?, Jakie mogą być skutki ich zażywania?, Czy
„dopalacze” rzeczywiście są bezpieczne i legalne?, Dlaczego producenci „dopalaczy” używają określenia
„produkt kolekcjonerski nie przeznaczony do spożywania przez ludzi” i co się kryje za takim
stwierdzeniem?, Gdzie w internecie można znaleźć rzetelne i prawdziwe informacje o „dopalaczach”? Na
te, oraz na wiele innych pytań próbowali odpowiedzieć policjanci biorący udział w spotkaniu z uczniami
szkół gimnazjalnych w Ustroniu. – informuje st. sierż. Benedykt Polok, referent Wydziału Prewencji KPP
Cieszyn,

Podczas spotkania mundurowi poruszyli kwestie prawne związane z przepisami prawnymi i legalnością „dopalaczy”.
Prelegenci podali młodzieży liczne przykłady szkodliwości "dopalaczy". Przedstawili też motywy oraz sposób
działania handlujących tymi środkami.
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